

ANNEX C

No. 22 *a*. AGREEMENT FOR THE
REPRESSION OF OBSCENE PUB-
LICATIONS. SIGNED AT PARIS
ON MAY 4 1910¹

REAPPLICATION (*Note by the
Secretariat*)

In a communication received on 4 October 1974 the Government of the German Democratic Republic stated that the German Democratic Republic had declared the reapplication of the above-mentioned Agreement as from 18 December 1958

(4 October 1974)

No. 1129. CONVENTION ON THE
INTERNATIONAL RÉGIME OF
RAILWAYS, SIGNED AT
GENEVA ON DECEMBER 9, 1923²

REAPPLICATION (*Note by the
Secretariat*)

In a communication received on 4 October 1974 the Government of the German Democratic Republic stated that the German Democratic Republic had declared the reapplication of the above-mentioned Convention as from 26 September 1958.

(4 October 1974)

¹ United Kingdom, *Treaty Series*, No. 11 (1911), Cmd. 5657, p. 61; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Index No. 1, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in vol. 798.

² League of Nations, *Treaty Series*, vol. XLVII, p. 55; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Index Nos. 2 to 4, 7 and 8 and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in volume 655.

ANNEXE C

N° 22 *a*. ARRANGEMENT RELATIF
À LA RÉPRESSION DE LA CIR-
CULATION DES PUBLICATIONS
OBSCÈNES. SIGNÉ À PARIS LE 4
MAI 1910¹

RÉAPPLICATION (*note du Secrétariat*)

Dans une communication reçue le 4 octobre 1974 le Gouvernement de la République démocratique allemande a indiqué que la République démocratique allemande avait déclaré la réapplication de l'Arrangement susmentionné à compter du 18 décembre 1958

(4 octobre 1974)

N° 1129. CONVENTION SUR LE
RÉGIME INTERNATIONAL DES
VOIES FERRÉES, SIGNÉE À
GENÈVE LE 9 DÉCEMBRE 1923²

RÉAPPLICATION (*note du Secrétariat*)

Dans une communication reçue le 4 octobre 1974 le Gouvernement de la République démocratique allemande a indiqué que la République démocratique allemande avait déclaré la réapplication de la Convention susmentionnée à compter du 26 septembre 1958.

(4 octobre 1974)

¹ De Martens, *Nouveau Recueil général de Traités, troisième série*, tome VII, p. 266; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans l'Index général n° 1, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C du volume 798.

² Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. XLVII, p. 55; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 2 à 4, 7 et 8, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C du volume 655.